

天后中英文幼稚園(二校)

ST014a-2022/23

REGINA COELI ANGLO-CHINESE KINDERGARTEN (SECOND BRANCH)

敬啟者:本園現有下列5月份通告通知家長,請家長留意並按時跟進。

- (一) 5月份之學費,家長請於十號前親臨校務處或放入學生通告袋內繳交。校車生可放進每月 派發之收費袋內,連同校車費一併繳交。
- (二) 5月1日(星期一)為勞動節假期。
- (三) 本園訂於 5 月 2 日(星期一)更換夏季校服,校服式樣已懸掛於陳列櫃中供各位家長參考, 請依照款式穿著,以免影響培育幼兒整齊的儀容及群體合作的精神。有關穿著夏季校服須 知詳列如下:

(逢星期一、三、五穿運動服、**白長襪**及白色運動鞋) (逢星期二、四穿校服、**白長襪**及黑色皮鞋)

- (四) 5月3日(星期三)安排寶血(明愛)醫院陳登服務治療中心矯形師為 K2及 K3 學生進行足部檢查。
- (五) 4月2日至4月29日為「幼營起動校園」活動,請家長在家協助子女完成「小勇士健康生活日誌」,並於5月3日(星期三)前帶回校。
- (六) 5月10日(星期三)香港消防處一校園教育計劃到校為 K1及 K2 學生安排「幼兒消防安全教育」講座。
- (七) 5月12日(星期五)K3學生參觀香港科學館,K1及K2學生照常上課。
- (八) 5月19日(星期五)舉行下學期第二次(四、五月份)生日會,請穿著整潔便服回校,並必須攜帶小背囊、清水及手帕回校,是日上午班及全日班返、放學時間照常。如(4月、5月份生日之小朋友需要參加拍攝生日照片),請填妥回條交予班主任彙收。
- (九) 5月26日(星期五)為佛誕假期。
- (十) 5月30日(星期二)安排專業攝影師到本園為學生拍攝個人照及全體班照。
- (十一) 親子閱讀獎勵計劃將於本年度下學期(由 2023 年 3 月至 2023 年 6 月)舉行,希望提供校內學生借閱圖書機會及學習寫作閱讀報告,增強語文能力,同時讓家長一起參與,推動親子活動。敬希家長支持,積極參與。

此 致 貴 家 長 台 鑒

天后中英文幼稚園(二校)

REGINA COELI ANGLO-CHINESE KINDERGARTEN (SECOND BRANCH) ST0014b-2022/23

Notice concerning May

28/04/2023

- 1) Whole day class students need to pay the school fee (May) before 10th of the month, you can come to school office to pay or put inside the notice bag. For students who take the school bus, it can also put the school bus bag inside the notice bag.
- 2) According to the school calendar, 1st May, 2023(Monday) will be the holiday for the Labour Day.
- 3) The weather is gradually getting warmer, our school will be replace the summer uniform on 2ndMay,2023 (Tuesday).

Summer uniforms are required below:

- Every Monday, Wednesday, Friday wear sport uniform (white long socks and white sport shoes)
- Every Tuesday, Thursday wear school uniform (white long socks and black shoes)
- 4) Precious Blood Hospital Chan Dang Physiotherapy Centre (Caritas) to foot examination for K2 and K3 students will be held on 3rd May, 2023 (Wednesday).
- 5) "StartSmart@school.hk"" is held on the 2nd April, 2023 until 29th April, 2023. The parents need to help the children to finish the activities. Please return the completed "Little Healthy Fighter and Healthy Living Logbook" to the class teacher on 3rdMay, 2023.
- 6) Children'fire safety education lecture for K1 and K2 students will be held on 10 th May, 2023 (Wednesday).
- 7) K3 students will visit the Hong Kong Science Museum on 12th May, 2023 (Friday). However, K1 and K2 students are as usual.
- 8) It is to inform you the birthday party (April, May) will be held on 19th May,2023 (Friday). Students can have their casual wear on and reminded to bring clear water and towel. School bag shall not be brought.

Venue: main campus

Remarks: Birthday students want to purchase a birthday picture, please give the reply slip to the class teacher. (The remaining shall be subsidized by the school.)

- 9) According to the school calendar, 26th May, 2023(Friday) will be the holiday for the day following the Birthday of the Buddha.
- 10) Professional photographers will be arranged to take personal photos and class photos for the students on 30 th May, 2023 (Tuesday).
- 11) Parents-Child Reading Reward Programme from March to June, 2023. We hope parents can enhancing parent-child relationship during the story telling activity and book reading section at home. The book report can enhance the development of language of children.